



ASPPH Friday Letter 刊登文章

健康行為與社區科學研究所陳端容老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

I Knew I Should Stop, but I Couldn't Control Myself": A Qualitative Study to Explore the Factors Influencing Adolescents' Consumption of Sugar-Sweetened Beverages and Sugary Snacks from a Socioecological Perspective

<https://www.cambridge.org/core/journals/public-health-nutrition/article/i-knew-i-should-stop-but-i-couldnt-control-myself-a-qualitative-study-to-explore-the-factors-influencing-adolescents-consumption-of-sugarsweetened-beverages-and-sugary-snacks-from-a-socioecological-perspective/06D0209360825D8E538060F97853E0E7>

[Friday Letter: July 15, 2022]

流行病學與預防醫學研究所郭柏秀老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Characterization of clinical features and comorbidities between bipolar affective disorder with and without depressive episode

<https://www.cambridge.org/core/journals/psychological-medicine/article/characterization-of-clinical-features-and-comorbidities-between-bipolar-affective-disorder-with-and-without-depressive-episodes/DE059E6175D3F6B9A1326890740E1585>

[Friday Letter: July 22, 2022]

全球衛生學程李柏翰老師與健康政策與管理研究所葉明叡老師共同撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

From security to solidarity: The normative foundation of a global pandemic treaty

<https://jogh.org/2022/jogh-12-03025>

[Friday Letter: July 29, 2022]

流行病學與預防醫學研究所陳為堅老師與碩班林沂萱同學共同撰文並投稿
至 ASPPH Friday Letter:

**Comparative effectiveness of antipsychotics in preventing readmission for first-admission
schizophrenia patients in national cohorts from 2001 to 2017 in Taiwan**

<https://academic.oup.com/schizophreniabulletin/article/48/4/785/6586012>

[Friday Letter: August 5, 2022]

健康政策與管理研究所葉明叡老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

**Intergenerational contract in Ageing Democracies: sustainable Welfare Systems and the
interests of future generations**

<https://link.springer.com/article/10.1007/s11019-022-10098-9>

[Friday Letter: August 12, 2022]